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Korte terugblik Raadsplein besluitvormend (Raadzaal)
Datum 29-11-2021
Tijd 19:30 – 21:50
Locatie Digitaal
Voorzitter Peter Snijders
Aanwezigen Sharareh Azimi Nobar, Ruben van de Belt, Evelina Bijleveld, Wietse de 

Boer, Simone Boshove, Claudia van Bruggen, Sylvia Bruggenkamp, Schelto 
Bus, Jeroen Doornbos, Leo Elfers, Jolien Elshof-Rook, Brammert Geerling, 
Lennart Hartman, Selma Hoekstra, David Hof, Ron Klappe, Annemee van 
de Klundert, Margriet Leest, Sylvia  Lefèbre, Reinier Mulder, Jan Nabers, 
Eildert Noorda, Mark Oldengarm, Mart Oude Egbrink, Sonja  Paauw, Guido 
Pasman, Patrick Pelman, Jacob Raap, Sylvana Rikkert, Anja Roelfs, 
Gerdien Rots, Jan Slijkhuis, Bert Sluijer, Arjan Spaans, Ruth Stoorvogel, 
Harold van Vilsteren , Johran Willegers en Patty Wolthof

Afwezigen Ingrid van der Veer

1 Mededelingen
In verband met de recent weer aangescherpte coronamaatregelen vindt dit 
besluitvormend raadsplein digitaal plaats. Er is bericht van verhindering van 
mevrouw Van der Veer. De aanwezigheid van alle overige raadsleden wordt bij 
aanvang door de voorzitter vastgesteld op de bij digitale vergaderingen 
gebruikelijke wijze.

De heer Jousma spreekt in. Onderwerp: de verkeerstechnische bypass 
Breecamp/Werkeren, waartoe de raad onlangs heeft besloten.

2 Vaststelling agenda
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3 Bekrachtiging geheimhouding
De raad stemt zonder stemming in met de voorgestelde bekrachtiging.

4 Mondelinge vragen te stellen door raadsleden
Namens de fracties van D66, PvdA en CDA stelt de heer Hof vragen over het 
varend ontgassen op de IJssel ter hoogte van Zwolle.
Wethouder Dogger antwoordt dat op delen van de vaarroute die langs Zwolle 
leidt, varend ontgassen op basis van landelijke regelgeving is toegestaan. De 
bevolkingsdichtheid langs de route is daarbij een criterium. Op grond van dit 
criterium geldt bij Deventer en Kampen een verbod. De wethouder geeft aan 
dat de mate waarin varend ontgassen ter hoogte van Zwolle plaatsvindt en de 
schade als gevolg daarvan, op dit moment bij het college onbekend is. Hij stelt 
verder dat het college vandaag is gestart met een verkenning van de juridische 
mogelijkheden die de gemeente Zwolle heeft om ook bij Zwolle varend 
ontgassen te verbieden. De wethouder geeft aan de raad op korte termijn te 
zullen informeren over de resultaten hiervan. De wethouder voegt toe dat op 
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rijksniveau de route naar een totaalverbod op varend ontgassen, is ingezet. Dit 
is een complex proces, met een internationale dimensie, die naar verwachting 
pas in 2024 tot een totaalverbod kan leiden. De wethouder kondigt nadere 
informatie aan over de risico’s van het varend ontgassen voor Zwolle en de 
wenselijkheid en de (juridische) mogelijkheden er iets tegen te ondernemen.
Aanvullend worden vragen over gesteld door de heren Oude Egbrink, Hartman 
en Nabers.
Wethouder Dogger antwoordt een hem nog onbekende proef met mobiele 
ontgassingsinstallaties te zullen betrekken bij de informatie die volgt. Verder 
geeft hij aan dat het college zich breed op het thema zal oriënteren, waarbij 
zeker ook natuurbelangen zullen worden meegewogen.

Namens de fracties van GroenLinks, ChristenUnie, PvdA en Swollwacht stelt 
mevrouw Roelfs vragen over Lelystad Airport.
Wethouder Dogger antwoordt dat de regionale inzet was, en is, dat Lelystad 
Airport pas open kan als aan de gestelde voorwaarden is voldaan. Hij geeft 
aan dat langs die lijn nog altijd samen wordt opgetrokken met de regionale 
partners en de lobbyisten op dit dossier. Daarin is niets gewijzigd. De 
wethouder voegt toe dat het onderwerp op landelijk niveau controversieel is 
verklaard. Dit betekent dat over de opening van het huidige kabinet geen 
besluit hoeft te worden verwacht. Wel loopt het traject door dat landelijk is 
ingezet met de motie Bontenbal. Een reactie van de minister op de motie is 
aanstaande. Ook hierin wordt de samenwerking met de regionale partners 
gecontinueerd en wordt regionaal afgestemd. De wethouder zegt toe de raad 
over deze laatste ontwikkeling te zullen informeren.

Namens de fractie van de VVD stel mevrouw Van de Klundert vragen over 
krakers in Berkum.
De heer Snijders antwoordt in zijn hoedanigheid van portefeuillehouder. Hij 
geeft aan dat de veiligheid van omwonenden nadrukkelijk zijn aandacht heeft. 
Samen met de politie zet de gemeente in op het bestrijden en voorkomen van 
overlast. Handhavende maatregelen sluit de heer Snijders daarbij zeker niet 
uit. Dit moet wel zorgvuldig, er moet een juridische grond voor zijn. In dit kader 
stelt de heer Snijders dat tot dusver niet is geconstateerd dat daadwerkelijk 
meerdere personen in de betreffende woning woonachtig zijn. Naar aanleiding 
van de klachten over overlast van honden, zal toezicht worden gehouden. 
Waar er aanleiding toe is, zal worden beboet. Veronderstelde diefstal wordt 
een zaak voor de politie indien er aangifte wordt gedaan. In relatie tot het 
zogeheten Damoclesbeleid stelt de heer Snijders dat dit van toepassing is in 
situaties waar de opiumwet wordt overtreden. Er moet een vermoeden zijn van 
drugshandel. Er wordt in dit verband gewerkt aan dossiervorming.
Aanvullend worden vragen gesteld door de heer Geerling.
De heer Snijders antwoordt dat contact is gezocht met de eigenaren van de 
betreffende woning. Gepoogd blijft worden hen tot beweging aan te zetten. Dit 
is echter juridisch niet eenvoudig.

Namens de fracties van PvdA, D66 en CDA stelt mevrouw Wolthof vragen over 
schone lucht op Zwolse scholen.
Wethouder Van Willigen antwoordt dat de schoolbesturen metingen hebben 
verricht, maar dat dit nog niet heeft geresulteerd in een representatief beeld 
voor de stand van zaken op de scholen. Hij meldt dat door acht Zwolse scholen 
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een aanvraag is ingediend op basis van de zogeheten Suvis-regeling. De 
situatie op de scholen zal worden afgewogen bij de opstelling van het integraal 
huisvestingsplan (ihp). Het overleg met de huisvestingswerkgroep is gestart. 
Het ihp zal medio 2022 weer worden vastgesteld. Hij voegt toe dat de 
verantwoordelijkheid voor het binnenklimaat bij de scholen zelf ligt. De VNG is 
over de situatie in overleg met het Rijk.
Aanvullend worden vragen gesteld door mevrouw Wolthof, mevrouw Paauw en 
de heer Nabers.
Wethouder Van Willigen antwoordt dat de acht scholen die een Suvis-aanvraag 
hebben gedaan, daarbij door de gemeente zijn geholpen. Hij geeft aan bereid 
te zijn met de scholen te spreken over het naar voren halen van het specifieke 
onderdeel van het binnenklimaat binnen het totale onderwijshuisvestingsplan. 
Op een later moment zal hij aangeven wanneer hij de raad daarover nader kan 
informeren.

5 Ingekomen stukken
Verzoek (5-1) van de fracties van SP, PvdA, D66, CDA, GroenLinks, 
ChristenUnie en Swollwacht om agendering van de informatienota Evaluatie en 
opdrachtscenario’s Tiem voor een debatronde wordt unaniem ondersteund. De 
agendacommissie wordt verzocht de nota te agenderen.

Verzoek (5-2) van de fracties van D66, CDA en PvdA om agendering van de 
informatienota Startnotitie Oving locatie wordt unaniem ondersteund. De 
agendacommissie wordt verzocht de nota te agenderen.

De lijst van ingekomen stukken wordt vastgesteld, inclusief de voorgestelde 
wijzen van afdoening, met in achtneming van de ingewilligde verzoeken tot 
agendering.

6 Begrotingswijziging 2021-1 GGD IJsselland
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

7 Beleidsagenda gezondheid 2022-2026
- Motie 7-1 ‘Preventie en preconceptiezorg’ van de fracties van D66, 

ChristenUnie, GroenLinks en CDA wordt raadsbreed gesteund. Er is 
geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen.

De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

8 Toekomst grondbeleid Zwolle
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

9 Stedenbouwkundig ontwikkelplan Zwartewaterzone
- Motie 9-1 ‘Woning doorstroom in Hollenbroek n.a.v. bouwen woningen 

in Zwarte Waterzone’ van de fracties van GroenLinks en ChristenUnie 
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wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, 
Swollwacht, VVD en CDA. De fracties van PvdA, D66 en SP steunen de 
motie niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is 
aangenomen.

- Motie 9-2 ‘Woning kopen Zwartewaterzone, Holtenbroekers eerst’ van 
de fractie van het CDA wordt gesteund door de fracties van CDA en 
Swollwacht. De overige fracties steunen de motie niet. Er is geen 
behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is verworpen.

- Motie 9-3 ‘Knelpunt Deltion-Holtenbroekerbrug’ van de fracties van 
CDA, VVD, GroenLinks en ChristenUnie wordt unaniem gesteund. Er is 
geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is aangenomen.

- Motie 9-4 ‘Geluidscontour industrieterrein Voorst’ van de fractie van 
D66 wordt aangehouden na de toezegging van wethouder Anker dat hij 
bij zijn voorstel voor het afdoen van de eerdere motie ‘Kop van Voorst’ 
aan de raad uiteen zal zetten hoe het precies zit met de 
geluidszonering van het industrieterrein Voorst.

- Motie 9-5 ‘Voeg echt koopkracht toe aan Holtenbroek’ van de fractie 
van de SP wordt gesteund door de fracties van SP en PvdA. De overige 
fracties steunen de motie niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke 
stemming. De motie is verworpen.

- Motie 9-6 ‘Bescherming fauna tijdens de bouw van woningen in 
Zwartewaterzone’ van de fracties van GroenLinks en ChristenUnie 
wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, 
Swollwacht, VVD en CDA. De fracties van PvdA, D66 en SP steunen de 
motie niet. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is 
aangenomen.

Het voorstel wordt gesteund door de fracties van ChristenUnie, GroenLinks, 
Swollwacht, VVD, CDA en D66. De fracties van PvdA en SP zijn tegen het 
voorstel. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is 
aangenomen.

10 Wijzigingen Verordening maatschappelijke ondersteuning en 
aanverwante documenten 2022
De fractie van de SP geeft aan tegen dit voorstel te zijn. De voorzitter stelt vast 
dat de andere fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er is geen behoefte 
aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

11 Ambitiedocument Rekenkamercommissie Zwolle
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

12 Bedrijven Investerings Zone Binnenstad 2022-2026
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

13 Bedrijven Investerings Zone Hessenpoort 2022-2026
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.
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14 Vaststelling Havenverordening
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

15 Gemeentelijk rioleringsprogramma (GRP) 2022-2026
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

16 Verlenen ontslag burgerlid D66
De voorzitter stelt vast dat alle fracties met het voorstel kunnen instemmen. Er 
is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. Het voorstel is aangenomen.

17 Moties Vreemd aan de orde van de dag
- Motie 17-1 ‘Zwolle gastvrij voor statushouders’ van de fracties van SP, 

GroenLinks, PvdA, ChristenUnie en CDA wordt raadsbreed gesteund. 
Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. De motie is 
aangenomen.

- Motie 17-2 ‘Zorgwoningen en zorgelijke zorgaanbieders’ van de fracties 
van Swollwacht, VVD, GroenLinks, ChristenUnie en CDA wordt 
raadsbreed gesteund. Er is geen behoefte aan hoofdelijke stemming. 
De motie is aangenomen.

18 Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.50 uur.


